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Täydennys hallintopakkohakemukseen

Vantaan ympäristönsuojeluviranomainen toimittaa oheisen täydennyksen Vantaan
ympäristölautakunnan 31.1.2018 tekemään vireillepanoon.

1) Vantaan ympäristönsuojeluviranomainen vaatii ensisijaisesti kohdistamaan
hallintopakkohakemuksen vaatimukset Vantaan Golfpuisto Oy:lle ja toissijaisesti Vantaan
kaupungille. Golfkenttäalueen hallintasuhde on epäselvä kaupungin omistamien maiden osalta.
Kaupunki on irtisanonut vuokrasopimuksen, mutta Vantaan Golfpuisto Oy on reklamoinut asiasta.
Tällä hetkellä Vantaan Golfpuisto Oy:llä ei ole lupaa toimia alueella. Alueen tuleva vuokralainen ei
ole tiedossa.

Vantaan kaupungin edustajien yhteystiedot ovat: Vantaan kaupunki, kiinteistöt ja asuminen,
lakimies, Paula Kovari sekä tonttipäällikkö Armi-Vähä-Piikkiö, Asematie 7, 01300 Vantaa,
sähköpostiosoite kirjaamo@vantaa.fi.

2) a) b) c) ja d) Uoman muotoilua (jyrkän mutkan oikaisua ja luiskien loivennuksia) ei voi vielä
päättää, ennen kuin on selvitetty tarkemmin koko rakentamattoman golfkenttäalueen massojen
stabiilius. Tämän hetkisen tiedon perusteella sortumavaara ei ole vain Herukkaojan 100 m:n
osuudella, jossa on ollut toistuvia sortumia, vaan koko siirretyn uoman osuudella on
stabiliteettiongelmia.

Nykyisten täyttömaiden laadusta ei ole tietoa. Vielä ei tiedetä, minkä kaltevuuden penkat
kestävät. Lisäksi siirretyn uoman itärannalle sekä entisen uoman kohdalle on rakennettu
painopenkereet, joita ei sortumisvaaran takia voida poistaa. Kaupungin kuntatekniikankeskus on
jo teettämässä selvityksiä stabiliteetista ja nykyisten putkien korvaamisesta riittävän suurilla
putkilla. Tavoite on saattaa alue sellaiseen tilaan, ettei jatkossa tulisi sortumia ja aiheutuisi tulvaa.
Tällöin hallintopakkopäätöksessä tulisi olla vaatimus tarkemman suunnitelman laatimisesta.
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